



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 26:e september 2023 kl. 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Linus Fäldt [LF]

Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DvL]

Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]

SAMO: Lovisa Flodman [LoF]

Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]

Föredragande:

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 17:30

[LF]

§2. Val av mötessekreterare

Mötet väljer Einar Oldberg till mötessekreterare

[LF]

§3. Val av justeringsperson

Mötet väljer Douglas Van Leeuwen till justeringsperson

[LF]

§4. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

[LF]

§5. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen

[LF]

§6. Föregående protokoll (230904)

Mötet godkänner föregående protokoll (230904)

[LF]

Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. *Ordförande*

Har skickat ut preliminära kallelsen till sektionsmötet. Fixat iordning presentation och manus till sektionsmötet och annat

[LF]

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Sekreterare (Einar Oldberg)

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)



*arbete med sektionsmöte. Vart på KU och andra strö möten.
Skickat mails till diverse och fortsatt med daglig arbete.*

- b. *Vice ordförande* [DvL]
Fortsatt dagligt arbete. Har varit på NU 1 och diskuterat lite aspning och skötselregler i föreningslokaler. Hjälpt till med det nya projektet Uptäcktsfärden vilken verkar ha gått jättebra. Diskuterat med serviceenheten om den rådande situationen i föreningstorgen och förråden vilken inte är hållbar och påbörjat arbete med att förbättra situationen.
- c. *Ekonomiansvarig* [LE]
Hållit i bokföringskväll, kollat på budget och övrigt dagligt arbete.
- d. *SAMO* [LoF]
Varit på kickoff med alla SAMOs och studienämnder. Fick mycket info kring Åsiktsprogrammet och hur det kan användas som stöd för oss. Håller på att boka in möte med studievägledarna. Håller på att gå igenom information från SU1. Samtal med studenter.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AN]
Deltar ej.
- f. *Utbildningsansvarig* [EO]
Gått på kickoff med SAMO & SNH, varit på UU-möte, planerat inför uppstartsmöte med SNH & PA (tar gärna emot punkter om ni vill att jag ska ta med). Fått info om intressegrupper från UO som man kan gå med i, t.ex för flytten
- g. *Informationsansvarig* [ES]
Deltar ej. Men har skickat skjortorna för tryck till Netshirt och fortsatt med dagligt arbete.

Beslutsfrågor

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Einar Oldberg)



§8. Äskning DKV - Klistermärke tassar

[LF]

Beslut:

- Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet.

§9. Sektionens dag

[LF]

Diskuteras om vad som ska tas upp på sektionens dag. Mötet fastställer ett preliminärt manus.

§10. Verksamhetsplan

[LF]

Mötet går igenom föregående års process av att fastställa verksamhetsplan på sektionens möte 1 och går igenom den föreslagna verksamhetsplanen som ska presenteras på sektionens möte 1 verksamhetsår 23/24.

Mötet gör mindre justeringar av verksamhetsplanens meningsbyggnad. Större förändringar nämns undertill i mötesprotokollet.

Mötet lägger till att styret 23/24 bör fastställa en utbildning för utskottens ekonomiansvariga under punkt '*utskottens ekonomiska ansvar*'

Mötet ändrar de sista meningarna från den föreslagna verksamhetsplanen under punkt '*Ekonomiutbildning för kommittékassörer*' för att tydliggöra och göra verksamhetsårets syfte under punkten mer konkret.

Mötet ändrar delar av punkt '*Deltagande, kontinuitet och återkommande arrangemang*', där mer fokus läggs på att styrelsen ska arbeta med att fortsatt utvärdera konceptet med sektionens aktiva.

Linus yrkar för paus 19:44

Mötet godkänner

Mötet återupptas 20:15

Mötet diskuterar även hur de nämnda förändringarna ska presenteras på sektionens möte 1.

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Einar Oldberg)



- §11. Budgeten** [LE]
Mötet går igenom den preliminära och föreslagna budgeten för verksamhetsåret 23/24 och för diskussion kring detta och hur den bör presenteras på sektionens möte 1.
- §12. Kårappen/biljettförsäljning** [ES]
Mötet diskuterar kring hur flytt av PR till kårappen ska gå till.
Mötet beslutar att all PR på sektionen ska laddas upp på kårappen
- §13. JämH på sektionens möte 1** [LoF]
Diskussion om hur sökningen till JämH ska ske.
Mötet beslutar att ta upp sökning till JämH på sektionens möte 1 och att det kommer att öppnas en sökning till utskottet i samband med mötet.
- §14. Container** [LF]
En container kommer att beställas in för att kunna slänga överflödigt material, med syfte på de överblivna skåpen som flyttats från Jupiter till Svea.
Mötet beslutar att Douglas kontaktar serviceenheten angående bokning och plats till container.
- §15. H-sektionens syn på hur flytten ska ske** [LF]
Mötet diskuterar om hur de ska ta fram case till kåren angående flytten till Johanneberg.
Mötet beslutar att boka in en casekväll för att diskutera flytten den 12:e oktober.
- §16. Ansvarig Bunkern- och FT-material** [LF]
Diskussion gällande vem som ansvarar över material och avsyningar gällande bunkern, samt material till FT.

Mötet beslutar att rustet ska stå för inköp av material till båda områdena
- §17. FT arbetsgrupp** [EO]

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Douglas Van Leeuwen

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)

Einar Oldberg

Sekreterare (Einar Oldberg)



Mötet beslutar att tillhandahålla arbetsgruppen budgeten för upprustning av FT och att punkten kommer lyftas med Sjästyret och på kofot för att hitta representanter till denna grupp

Diskussionsfrågor

- §18. "Frågor angående studenter på Lindholmen" - KO mail** [LF]
Diskussion kring ett mail styret fått angående terminsstart på Lindholmen och hur det bör besvaras.
- §19. "Input från er" - SO mail** [LF]
Diskussion kring hur styrelsen bör svara på ett mail från kårledningen angående Lindholms Flytten och studenternas bild på detta.
- §20. FT städning** [DvL]
Info från Douglas angående situationen i förenings torgen och resten av Sveas källare. Det har varit väldigt mycket klagomål från serviceenheten.

Mötet diskuterar åtgärder som ska gälla kring kommittéernas beteende och hur de ska upplysas. Styret beslutar att vi måste hålla hårdare på de regler och föreskrifter som förekommer i det påskrivna kontraktet.

- §21. Sektionsmöte 1** [LF]
Alla ska lösa en kort presentation om sig själv vad man gör i styret. Max 3 rader.
Linnéa och Linus löser budget sidorna.
Douglas och Linus löser mottagningsutvärderings sidorna.
Lovisa och Linus löser JämH sidan

Formalia

- §22. Övriga frågor** [LF]
[Linus]: Vad tycker alla om ett lunchmöte i veckan för att snacka ihop oss mer så alla vet vad alla gör?

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Sekreterare (Einar Oldberg)

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)



Svar: Det låter som en bra idé tycker resterande styret och första mötet blir nästa tisdag 3 oktober på lunchen klockan 12:15.

[Linus]: Vem löser formuläret till flytten som folk ska kunna svara på?

Svar: Douglas och Lovisa börjar kolla på detta och det ska vara klart den måndagen den 2 oktober senast.

§23. Nästa möte (231017) [LF]

§24. Skvaller, dementier och känsliga ämnen [LF]
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§25. Mötets avslutande [LF]
Linus förklarar mötet avslutat kl. 23:30

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Einar Oldberg)